



JURIDISKA
FÖRENINGEN

Box 207, 221 00 LUND

besöksadress

Winstrupsgatan 8, 3e vån

telefon

046 - 18 88 12

telefax

046 - 18 87 57

e-post

jf@jlf.se

bankgiro

171-3148

org nr

845001-1732

Kursombudsmöte 13/11 2018

§ 1 Mötets öppnande

Mötet öppnas.

§ 2 Godkännande av dagordning

Dagordningen godkänns av mötet.

§ 3 Närvaro

Ordförande JF:

Sofie Österberg

Tjänstemän UU:

Abtin Khoshnood

Sofie Wändahl

Felicia Johansson

Kursombud från samtliga grundterminer fanns representerade på mötet.

§ 4 Rapport från Utbildningsutskottet och JF

JF:

Sofie Ö ska på möte med centrala utbildningsnämnden som framförallt ska handla om rättighetslistan. Man är generellt överens, men det förs en diskussion kring upplägget med anonyma tentor.

OK har diskuterat digitalisering och ett kommande gemensamt program för hela LU.

AG
SW

NUGA har diskuterat budgetsatsningar, och det lyftes bl.a. att det önskas en ny amanuens tjänst för fördjupningskurserna. Man har även sett över innehållet i vissa kursplaner samt reviderat dessa.

På lördag är det JURO-möte i Göteborg. JURO ska då bl.a. diskutera urkund, digitalisering och även den tematiska kopplingen mellan fördjupningskurser/examensarbete.

Abtin:

Händer mycket inom UU just nu och vi har inrättat arbetsgrupper inom flera områden. Vi har även så smått påbörjat arbetet med att ta fram synpunkter inför översynen av programmet.

§ 5 Rapport från kursombuden

T1:

- Har varit diskussioner kring kurslitteraturen och dess meningsfullhet. Även föreläsare har antytt att böckerna inte är speciellt värdefulla eller nödvändiga.

T2:

- Skulle haft omtenta på hemtentan fredag 9/11, studenterna som skulle skriva denna fick meddelande precis innan att det inte fanns en förberedd hemtentafråga.
- Klagomål på schemalaggningsen generellt under terminen som varit.

T3:

- Inget särskilt att rapportera. Allting fungerar bra.

T4:

- Har fått önskemål om facit på skatterättsövningarna
- Många har uttryckt frustration över offentligrättstentan och att det pga. frågornas upplägg var svårt att disponera tiden. Det önskas att det av varje delfråga framgår hur många poäng man kan få.

T5:

- Inget särskilt att rapportera. Allting fungerar bra.

T6:

- Det har varit olika besked angående om betyget från rättshistorian skulle räknas med i ansökan till fördjupningskurserna eller inte. Detta har gett upphov till bekymmer bland studenterna.

A.G.

SW

§ 6 Tematisk koppling

Ska den tematiska kopplingen för examensarbetet finnas kvar eller tas bort?

Diskussion förs kring kopplingen som sådan och dess värde. Kursombuden ställer sig positiva till att den tematiska kopplingen tas bort eftersom den inte synes uppfylla någon verklig funktion.

§ 7 Psykisk ohälsa

Förslag på aktiviteter för att motverka psykisk ohälsa. Temavecka?

- Det önskas förmedling av information kring var man kan vända sig för att få hjälp vid behov av stöd
- Förslag ges på panelsamtal/seminarium kring diagnoser och tillstånd för att informera samt ge tips på hantering
- Många saknar utrymme för att prata om sitt mående kring studierna. Hur kan vi skapa ett samtal kring våra egna beteenden och ageranden?
- Mycket ligger i osäkerheten kring vad arbetsgivare söker och därmed hur man ska förhålla sig till sina studier och resultat, man önskar alltså input från näringsliv och vad de söker
- Ta upp varningssignaler och hur man känner igen att man själv eller någon annan är på väg åt fel håll
- Önskemål om att projektet ska vara inspirerande och positivt
- Vi vill prata om att det är okej att vara ledsen!
- Mer inriktat mot workshops snarare än föreläsningar
- Förslag på att någon som arbetar med saken förklarar hur det fungerar rent praktiskt när man söker hjälp, t.ex. vid Studenthälsan

§ 8 JF:s önskelista till nästa möte

Abtin informerade om att kursombuden till nästa möte gärna får prata med sina klasser och komma med önskemål om olika förbättringar som de vill se på såväl JF som Juridicum.

§ 9 Övriga frågor

- Digitala kursutvärderingar har införts på samtliga kurser
- Två poster i UU är vakanta. Information avseende detta förmedlades till kursombuden.


A.G. SW

§ 10 Nästa möte


Nästa möte blir kl. 16, 13/12.

§ 11 Mötets avslutande

Mötet avslutas.



SW Sekreterare, Sofie Wändahl



Justerare, Abtin Khoshmood A.K